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datum: 1 februari 2019

aan JO VANDEURZEN
VLAAMS MINISTER VAN WELZIJN, VOLKSGEZONDHEID EN GEZIN

Strategisch Plan Autisme  -  Stand van zaken (2)

Op 30 november 2018 stelde ik een schriftelijke vraag (nr. 112) over de uitrol van 
het Strategisch Plan Autisme.

Eén van de deelvragen luidde als volgt: "De minister wil 590.000 euro gericht inzetten 
voor capaciteitsuitbreiding van het aanbod in functie van de studie van de regionale 
noden en samenwerking. Waar bleken de regionale noden het hoogst? In welke regio’s 
worden extra middelen ingezet, en hoeveel bedragen deze per regio?" In zijn antwoord 
deelde de minister het volgende mee: "De resultaten van het onderzoek ‘De ontwikkeling 
van regionale netwerken autisme in Vlaanderen’ zijn nog niet gekend. Het onderzoek 
wordt afgerond eind 2018. Het rapport zal begin februari 2019 opgeleverd worden."

1. Werd het rapport over het onderzoek ‘De ontwikkeling van regionale netwerken 
autisme in Vlaanderen’ ondertussen opgeleverd? Waar kan dit worden ingekeken?

2. Waar bleken de regionale noden het hoogst? In welke regio’s wordt aangegeven dat 
de extra middelen van de voorziene 590.000 euro voor capaciteitsuitbreiding van het 
aanbod best worden ingezet? Is volgens het rapport de 590.000 euro voldoende?

3. Zal de minister de 590.000 euro voor capaciteitsuitbreiding van het aanbod inzetten 
zoals in het rapport aanbevolen wordt of worden nog extra factoren meegenomen 
voor de verdeling van middelen? Indien er extra factoren zijn, welke?



JO VANDEURZEN 
VLAAMS MINISTER VAN WELZIJN, VOLKSGEZONDHEID EN GEZIN

ANTWOORD
op vraag nr. 201 van 1 februari 2019
van TINE VAN DER VLOET

Navraag leert dat het rapport nog niet opgeleverd is. We wachten op het definitieve 
rapport om beslissingen te nemen over eventuele capaciteitsuitbreiding.


